
Per mail verzonden 29 april 2024 
 
Geachte gemeenteraad van Kerkrade, 
 
Hartelijk dank voor het delen van de door u unaniem aangenomen motie. 
 
Hierin zien we een oordeel gebaseerd op de korte presentatie die u van ons heeft ontvangen op 
23 april 2024. We begrijpen dat deze presentatie mogelijk niet alle benodigde informatie heeft 
geboden, gezien het omvangrijke vraagstuk op het gebied van gezondheid en de aanwezige 
zorgkloof. Uw motie beschouwen we als een begrijpelijke vraag om meer informatie, en deze 
zullen we zeker verstrekken! 
 
We streven ernaar om alle informatie breed te delen, zoals we eerder hebben gedaan via onze 
website, openbare bijeenkomsten, brieven, onze aanwezigheid in de gemeenteraad en op basis 
van individuele vragen. Alle informatie, inclusief de gemaakte afwegingen, zal in een 
overzichtelijke vorm worden gepresenteerd. Dit zal gebeuren nadat de regietafel de definitieve 
beslissingen heeft genomen, naar verwachting na de meivakantie. 
 
We verzorgen graag  een ‘technische briefing’ voor de gemeenteraden, waarbij we alle feiten, 
cijfers, data en achtergrondinformatie en de gemaakte afwegingen zullen bespreken.  
Het doel hiervan is om ervoor te zorgen dat geen enkele vraag onbeantwoord blijft. Deze 
briefing kan worden georganiseerd in elke vorm die passend wordt geacht. 
 
Het lijkt ons tevens waardevol om te onderzoeken of een dergelijke bijeenkomst ook kan dienen 
als een manier om gemeenten te verenigen rondom het bredere vraagstuk van gezondheid en 
de zorgkloof, dat verder reikt dan alleen het ziekenhuis. U benoemde dit ook in uw motie. We 
willen graag verkennen wat gemeenten in samenwerking met de zorgsector kunnen doen om 
hierop te anticiperen. In dit verband hebben we waardevolle input ontvangen van stakeholders 
en burgers, die we graag met u delen. 
 
We hebben de burgemeesters van Heerlen en Sittard-Geleen en gedeputeerde van Caldenberg 
gevraagd om te inventariseren hoe we een dergelijke bijeenkomst het beste kunnen vormgeven, 
welke vragen absoluut beantwoord moeten worden, en hoe dit u verder kan helpen als regio als 
geheel, zoals u zelf heeft benadrukt in uw motie. 
 
We hebben ervoor gekozen om deze vraag bij de burgemeesters neer te leggen, gezien hun 
intensieve betrokkenheid bij de regietafel eerder in het proces. Mocht u echter een andere 
aanpak willen bespreken, staan we daar uiteraard voor open en horen we het graag. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Lea Bouwmeester 
Onafhankelijk voorzitter regietafel 
 


